
1 
 

 

 

        

             

  “Huurders MeerWonen”  

                                                                          

Jaarverslag 2023 
 
 

1. Bestuur en algemene zaken 
 
 

1.A. Wijziging samenstelling bestuur en werving kandidaat-bestuursleden: 
 

Afgelopen jaar was een beweeglijk jaar voor het bestuur. Allereerst heeft Jolande Eradus 
haar bestuursfunctie neergelegd per 1 januari’23 en per 1 februari heeft ons bestuurslid 
van het eerste uur, Thea van der Zwet, haar functie neergelegd. Thea had dit in 2022 al had 
aangekondigd. Dus onverwacht was dit niet voor het bestuur. 
 
Desondanks zijn wij naarstig op zoek naar een versterking van het bestuur. Ook omdat 
2024 een spannend jaar kan gaan worden. Dat heeft onder andere te maken met het 
onderzoek van MeerWonen naar de mogelijkheid te fuseren met HaBeKo Wonen in de 
gemeente Alphen aan den Rijn. Huurders hebben ook hierin een belangrijke stem namelijk. 
 
Afgelopen najaar zijn wij dan ook gestart met het actief werven van 
(kandidaat)bestuursleden via de Nieuwsbrieven van MeerWonen. 

 
 

1.B. Huurdersconsultaties Oegstgeest en Kaag en Braassem: 
 
Op 6 en 8 maart 2023 hebben wij onze Huurdersconsultatie gehouden in respectievelijk 
Oegstgeest en Roelofarendsveen. De opkomst was goed. Ook hadden wij 2 
vertegenwoordigers van MeerWonen uitgenodigd. 
De volgende onderwerpen zijn toen besproken, zoals verslag Huurdersconsultatie 2022, 
het jaarverslag & balans 2022 en de begroting 2023 SHMW 
 
De huurdersconsultaties werden afgesloten met een vragenrondje over alle mogelijke 
huurzaken. Ook werden de vertegenwoordigers van MeerWonen in de gelegenheid gesteld 
vragen van huurders te beantwoorden. 
 
1.C.  Ontwikkelen Duurzaamheidsapp: 
 
Afgelopen najaar zijn wij in gesprek geweest met firma DDOP over het –bij wijze van 
proef/experiment- uitzetten van een app ‘ik woon beter’ waarmee huishoudens kunnen 
beoordelen of zij kunnen besparen op hun energie- en waterverbruik. 
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We zijn nu in een afrondende fase en staan voor de keuze of we deze app willen/kunnen 
uitzetten onder een deel van onze (mede)huurders. 

 

2. Beleid MeerWonen 
 
 

2.A. Adviesaanvraag huurverhoging per 1 juli 2023: 
 

MeerWonen heeft voor 2023 een huurverhoging vastgesteld van 1,6 % voor alle sociale 
huurwoningen en niet hoger dan € 808,06. Voor middenhoge en middeninkomens in 
sociale huurwoningen werd een huurverhoging vastgesteld van € 37,00 en zou deze niet 
mogen uitstijgen boven de 100% (maximum) huurprijs. 
 
Wij hebben –net als in voorgaande jaren- gepleit voor huurverhogingbeleid dat rekening 
houdt met de energiezuinigheid van de woningen (het energielabel van de woning).  
Ook hebben we –net als de Nederlandse Woonbond- geadviseerd om de 
Inkomensafhankelijk Huurverhoging niet toe te passen. 
 
 
2.B. Presentatie Atrivé Duurzaamheidsbeleid MeerWonen: 
 
Afgelopen zomer heeft MeerWonen ons uitgenodigd om haar input te leveren voor het te 
ontwikkelen Duurzaamheidsbeleid van MeerWonen. Aan de hand van een presentatie van 
bureau Atrivé, werd een doorkijk gegeven over waar je bij duurzaamheidsbeleid aan zou 
kunnen denken. 
 
Als bestuur hebben wij vooral gepleit voor een beleid dat vooral lokaal, buurt- en 
complexgericht is, waarbij thema’s als energiezuinigheid en hittestress door ons specifiek 
werden benoemd. Hoe concreter hoe beter is ons devies! 
 
2.C.  Onderzoek naar mogelijkheid van fusie MeerWonen met HaBeKo: 
 
Voorjaar 2023 heeft MeerWonen ons meegedeeld verkennende gesprekken te hebben met 
HaBeKo. Deze gesprekken hebben tot doel te onderzoeken of er een mogelijkheid is tot 
een fusie van de twee woningcorporaties. 
 
Het bestuur heeft aangegeven uiteraard ‘open te staan’ voor een dergelijk verkennend 
onderzoek, vooral als zou blijken dat door het fuseren van MeerWonen met HaBeKo, dit 
leidt tot een betere positie voor huurders in de toekomst. 
 
MeerWonen en HaBeKo hebben voor deze verkenning bureau Atrivé ingehuurd. In oktober 
hebben wij bureau Atrivé een overzicht van aanbevelingen en aandachtspunten gestuurd 
die voor ons belangrijk zijn bij een mogelijke fusie. 
 
Enkele aanbevelingen en aandachtspunten zijn: 
-De lokale binding: behoud kantoor in Oegstgeest, (Hoofd)kantoor Roelofarendsveen & 
eigen onderhoudsdienst’. 
-Overlegstructuur, Participatie & Budget HuurdersMeerWonen: tenminste behoud 
verworven rechten in onze samenwerkingsovereenkomst, idem voor het met ons 
overeengekomen Sociaal Statuut en Sociaal Plan. 
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-Tenminste behoud van jaarlijkse (reguliere) budget bestuurs-, ondersteuning- & 
advieskosten SHMW. Idem voor het jaarlijks budget voor bewonerscommissies; Extra 
budget bij mogelijk fusietraject MeerWonen en HaBeKo. 
-Het overleg over de gemeentelijke Prestatieafspraken: blijvende deelname aan zowel 
ambtelijk als het bestuurlijk overleg. 
-Over de betaalbaarheid, bereikbaarheid en beschikbaarheid van de sociale 
woningvoorraad van MeerWonen: onverkort voortzetten van het twee-hurenbeleid en het 
intensiever inzetten van een doorstroommakelaar bij aantoonbaar resultaat. 
-Ten aanzien van leefbaarheid, Wonen en Zorg: tenminste behoud van het 
(Huurders)serviceabonnement met daarin de voorwaarden en voor handhaving van het 
huidige tweejaarlijks onderhouds- & inspectiebeleid van MV (mechanische ventilatie) en CV 
(centrale verwarming). Bovendien vinden wij het belangrijk dat bij een mogelijke fusie het 
budget en het aantal fte’s voor de wijkbeheerders in Oegstgeest en Kaag & Braassem (naar 
rato en afzonderlijk) niet afnemen, integendeel. 
 
In het afgelopen jaar hebben wij nog geen formeel contact gehad met de 
huurdersorganisatie van HaBeKo. 
 
2.D. Afspraken over plaatsen van zonnepanelen op appartementen: 
 
Najaar’23 hebben wij met MeerWonen overeenstemming bereikt om de opbrengst uit de 
Inkomensafhankelijke huurverhoging bij voorkeur in te zetten voor het realiseren van 
zonnepaneelinstallaties op daken van appartementencomplexen (en ander gestapelde 
woningbouw). Wél stelt MeerWonen daarbij de eis dat 70% van de bewoners van het 
complex moet instemmen met de plaatsing en de daarbij behorende vergoeding. 
 
2.E. Nieuw lid Raad van Commissarissen (RvC) 
 
André Martin(voorzitter) en Wil Haasdijk (Vicevoorzitter) zijn samen met MeerWonen 
betrokken geweest naar het zoeken van een nieuw lid voor de Raad van Commissarissen. 
Nadat er gesprekken geweest waren met diverse kandidaten is de keuze gevallen op 
Mevrouw Charlotte van Bodegem. 
 

3. Oegstgeest 
 

 
3.A. Prestatieafspraken Oegstgeest: 

 
De afspraken voor 2024 zijn in het afgelopen najaar uiteindelijk tóch nog overeengekomen. Het zag 
er naar uit dat deze niet zouden ondertekend omdat telkens bleek dat de gemeente haar afspraken 
over sociale woningbouw niet na kwam.  
 
Gelukkig was er eind ’23 tóch concreet perspectief dat in 2024 daadwerkelijk uitbreiding van de 
sociale woningvoorraad in Oegstgeest mogelijk zou worden. 
 

Voor de Prestatieafspraken hebben we ondermeer het volgende onder de aandacht gebracht: 

• Overweeg in de prestatieafspraken op te nemen dat corporaties in overleg met de 
gemeente een lagere parkeernorm kunnen aanvragen voor projecten. 

 
De meerjarige prestatieafspraken 2022-2024, lopen in 2024 af.  
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4.  Kaag en Braassem 
 

4.A. Prestatieafspraken Kaag en Braassem: 
 

In de zomer’23 hebben wij tijdens de besprekingen over de Prestatieafspraken 2024 
aandacht gevraagd voor het vergroten van de doorstroming, met daarbij de volgende 
aanbevelingen: 

• Ouderen in de leeftijdscategorie 55-65 jarigen, worden actief benaderd om van een 
grote EGW naar een kleinere woning te verhuizen. Hiertoe richten Gemeente en 
corporaties een ‘doorstroomfonds’ op ter ondersteuning van de pilots: 

• Pilot/experiment: 55-65 jarigen die een eengezinswoning van een corporatie 
verlaten en verhuizen naar een huurappartement en ontvangen een 
verhuiskostenbijdrage van 3000,-  . Voor 2020 zou dit voor de eerste 20 
doorstromers moeten/kunnen gelden. 

(Deze regeling zou op voorhand eindig moeten zijn om op korte termijn doorstroming te 
stimuleren). In Den Haag wordt dit experiment uitgevoerd. 
 

• Pilot/experiment: Er wordt een doorstroomfonds opgezet van bijvoorbeeld € 
50.000; 50% door de gemeente de rest door de corporatie naar rato van hun 
woningbezit. Dit fonds is om doorstromers financieel te  stimuleren en verleiden. 
De corporatie krijgt een bijdrage uit het doorstroomfonds per doorstromer van 
deze categorie (i.c. 55-65 jaar én een EGW/Maisonnette achterlatend). 

(Deze regeling zou op voorhand eindig moeten zijn om op korte termijn doorstroming te 
stimuleren).  
 
Daarnaast hebben wij ervoor gepleit om bewoners die van een grote eengezinswoning 
naar een appartement verhuizen van dezelfde corporatie, dat de bewoner de oude 
huurprijs mag meenemen naar de nieuwe woning. 
 
Ten aanzien van het thema leefbaarheid, hebben wij gevraagd of het ‘opzomeren’ zoals 
men in Rotterdam bijvoorbeeld doet, wellicht ook een goede aanpak is voor het onderhoud 
van groen en (achter)paden in openbare ruimten? 
 

 
 


